
 
P  R O T O K Ó Ł  

z X Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 09 listopada 2011r. 
 

 
 Zagadnienia:  

1. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
2. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o obowiązkach 

związanych z utrzymaniem we właściwym stanie technicznym obiektów budowlanych 
oraz działaniach podjętych na terenie Gminy Kruszyna. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 
6. Uchwalenie stawek podatków i opłat lokalnych.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
8. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2011r. 
9. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna na lata 

2011-2014. 
10. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

 
Podjęte uchwały: 
− Uchwała Nr X/55/11 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, 
− Uchwała Nr X/56/11 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2012r. 
− Uchwała Nr X/57/11 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 
− Uchwała Nr X/58/11 sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  
− Uchwała Nr X/59/11 w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2011r, 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Protokół nr 10/2011 

z X Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 09 listopada  2011r. w sali nr 3 Urzędu 
Gminy Kruszyna  w godz. od 10.00 - 14.00 

 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy – Anna Kosela 
Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 
Radnych obecnych – 15 
W obradach Sesji udział biorą: 
1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 
2/ Zastępca Wójta Gminy – Pan Tomasz Maj 
2/Skarbnik Gminy  - Pani Ewelina Kokot 
3/ Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Wierzbicka 
 
Porządek obrad:  

 
1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o obowiązkach 

związanych z utrzymaniem we właściwym stanie technicznym obiektów budowlanych 
oraz działaniach podjętych na terenie Gminy Kruszyna. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 
9. Uchwalenie stawek podatków i opłat lokalnych.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
11. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2011r. 
12. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna na lata 

2011-2014. 
13. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Informacje bieżące i wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad X  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
 
Otwarcia obrad IX Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy Anna 
Kosela, witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że w 
obradach Sesji uczestniczy 15  radnych, czyli 100% składu osobowego Rady. 
                                               ( lista obecności w załączeniu) 
 
 
 
 
 
 



2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
 
Projekt porządku obrad został Radnym przesłany. Następnie zwraca się z zapytaniem czy 
będą uwagi do proponowanego porządku.  
Radny Roman Kołaczkowski wnioskuje, aby wprowadzić dwa dodatkowe punkty 9A- 
wyjaśnienia dotyczące zaciągnięcia kredytu oraz pkt.9B w sprawie wyznaczenia priorytetów 
gminy Kruszyna. 
Wyjaśniania w tej kwestii udzieliła Wójt Gminy informując Radę, iż wyjaśnienia można 
udzielić w planowanym pkt. 10 przed podjęciem uchwały o zaciągnięciu kredytu natomiast 
priorytety gminy zawarte są w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy. 
W toku dalszej dyskusji Rada ustaliła, że wprowadza dodatkowy pkt.9A . 
 W związku z czym  Przewodniczący zarządza głosowanie. W drodze którego, porządek 
obrad Sesji przyjęto do realizacji jednogłośnie tj.11 głosami „za” ( porządek obrad podano 
wyżej ) przy 4 głosach „przeciw” 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej Sesji nie wniesiono uwag i 
wnioskuje o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania. 
W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie, tj.  15 głosami „za. 
 
4.Sprawozdanie z działalności Wójta. 
 
Wójt złożyła Radzie Gminy informację z działalności w okresie międzysesyjnym; 

− dokonano odbioru robót przepustu drogowego w Widzówku, 
− dokonano również odbioru robót drogi w Widzówku dofinansowanej z środków 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, 
− dobiegają końca prace na boiskach przyszkolnych w Lgocie Małej oraz Widzowie, 
− w dniu 04.10.br. dokonano odbioru robót zadania w zakresie budowy piłkochwytów 

na boisku w Bogusławicach, 
− w dniu 03.11.br. dokonano odbioru robót zadania w zakresie przystosowania 

pomieszczenia w budynku remizy OSP w Kruszynie na potrzeby orkiestry, 
− dokonano drobnych napraw w nawierzchniach dróg gminnych, przepustu drogowego 

w Widzowie  na skrzyżowaniu ulic Osiedlowej i Zachodniej w Widzowie, 
− trwają prace przy przywróceniu funkcjonowanie odwodnienia w rejonie dworca PKP, 

gmina obudowuje rów przy ul.Wspólnej, 
− wykonano projekt zmiany organizacji ruchu na dzień obchodu święta zmarłych, 
− dokonano sprzedaży działek w Kijowie, Jackowie oraz w Lgocie Małej, 

 
 
5.Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 
zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
 
 
 
 
 



6.Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 
Radna Joanna Zasępa  

− wniosek o oznakowanie drogi niebezpiecznego zakrętu drogi powiatowej Łęg-
Szczepocice poprzez ustawienie dwóch znaków, 

− dokończyć prace na drodze powiatowej Łęg-Szczepocice od odcinku od granicy 
gminy Kruszyna z gminą Radomsko od miejsca zakończenia dywanika wykonanego 
w 2011 roku, 

− wyregulować czas pracy  oświetlenia ulicznego w Łęgu, Kijowie oraz w Kruszynie,  
− przesłać do PZD w Częstochowie wniosek o wykoszenie poboczy przy drodze 

powiatowej /wzdłuż muru parkowego/ w kierunku Borowna, 
− oznakować tabliczką ulicę Północną, 
− dokończyć prace porządkowe wokół budynku apteki, 
− zgłasza wniosek aby na kolejną sesję Rady Gminy zaprosić przedstawiciela GDDKiA 

celem omówienia tematu związanego z budową przyszłej autostrady na odcinku 
przebiegającym przez teren naszej gminy, 

− wnioskuje  o wyjaśnienie przyczyny nie dokonania wymiany drzwi w mieszkaniach 
lokatorów  w ośrodku zdrowia. W bieżącym roku zabezpieczone była kwota  3 tys.zł 
na wymianę drzwi, do chwili obecnej wymiana nie została wykonana, 

− zobowiązać właściciela nieruchomości znajdującej się obok kiosku w Kruszynie do jej 
uporządkowania, 

Radny Henryk Kowalski 
− wnioskuje, by w protokole z przebiegu obrad sesji zapisywać imiennie przebieg 

głosowania, 
− ustawić znak ograniczający prędkość na skrzyżowaniu dróg gminnych w 

Bogusławicach tj ul. Kruszyńskiej i Okrężnej w obrębie sklepów, 
Radny Józef Wąsikiewicz 

− skierować pismo do PZD w Częstochowie o odtworzenie oznakowania „niebezpieczny 
zakręt” na drodze powiatowej na odcinku Lgota Mała – Jacków,  

Radna Wanda Krawczyk  
− rozważyć możliwość wprowadzenia głosowania na poszczególne zadania znajdujące 

się w uchwale bądź możliwość przedkładania Radzie projektów uchwał w której 
zapisane będzie tylko jedno zadanie,  

− gdzie zwrócić się z wnioskiem o usunięcie bobrów? 
Radna Wiesława Domagała  

− przekazać  do Zakładu Energetycznego wniosek o wymianę słupów znajdujących  się 
przy ul.Słonecznej w Lgocie Małej, 

Radny Mariusz Dobrakowski  
− zgłosić do Zakładu Energetycznego wniosek o wycinkę drzew i gałęzi kolidujących z 

linia energetyczną SN w Widzowie, pomiędzy słupem 417 a 418, przy ulicy 
Ogrodowej wzdłuż torów kolejowych,  

− wnioskuje, aby wystąpić do Zakładu Energetycznego z wnioskiem o wydanie 
warunków zasilania dla dwóch słupów zlokalizowanych w PSK , 

Radny Paweł Łapeta 
− ponawia wniosek o uporządkowanie drogi obok posesji P.Dolniaka, 
− informuje, że obok kapliczki w Jackowie istnieje zjazd z drogi, który powoduje 

uszkodzenie nawierzchni z powodu braku prawidłowego utwardzenia, 



− zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu złożonym prze Wójt Gminy nie było informacji o 
budowie nawierzchni ul. Krótkiej w Widzowie, 

Radny Roman Kołaczkowski  
− złożył pisemne wnioski o wyjaśnienie następujących kwestii: 

− płatności za budowę ORLIKA w Kruszynie, 
− wprowadzenia zmian w wykazie przedsięwzięć do WPF, 
− w sprawie przygotowania uchwały wyznaczającej priorytety działania Wójta 

Gminy Kruszyna, 
− w sprawie modernizacji ul. Krótkiej w Widzowie. 

Radny  Marian Klekot 
− co z zimowym utrzymaniem dróg, czy w tej sprawie zawarte zostały już umowy? 

Radny Adam Musiał  
− przesłać do PZD w Częstochowie wniosek o ustawienie znaku na skrzyżowaniu dróg 

gminnych tj. ulic Żwirki i Wigury ze Słoneczną, 
− wystosować stosowane pisma w sprawie usunięcia bobrów bądź ich 

unieszkodliwienia, 
Sołtys wsi Lgota Mała Henryk Domagała 

− usunąć ubytki w nawierzchni ulic Głównej i Szkolnej w obrębie przedszkola, 
− podciąć gałęzie drzewa rosnącego na placu przy przedszkolu którego konary wrastają 

w linię elektryczną, 
− podciąć gałęzie drzewa rosnącego za kościołem przy ul.Krótkiej, 

Sołtys wsi Baby Tadeusz Łapeta  
− wniosek o udrożnienie  rowów oraz ich wykoszenie wzdłuż posesji które nie posiadają 

właścicieli bądź użytkowników, 
Sołtys wsi Jacków Andrzej Łapeta 

− wniosek o przywrócenie  oświetlenia pomiędzy posesją nr 110 a 113a w Jackowie. 
 
7.Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o obowiązkach związanych z 
utrzymaniem we właściwym stanie technicznym obiektów budowlanych oraz działaniach 
podjętych na terenie Gminy Kruszyna. 
 
Przewodnicząca Rady wita przybyłego na obrady dzisiejszej sesji Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego Pana Bogdana Anioła. W informacji złożonej Radzie Inspektor 
Nadzoru Budowlanego przedstawił głównie problemy jakie wstępują przy realizacji 
ustawowych zadań. Mianowicie chodzi tu o ustalenie właściciela nieruchomości w stosunku 
do której toczy się postępowanie. Jeżeli chodzi o rozbiórki na terenie gminy to sprawy 
przedstawiają się następująco: w sprawie młyna wydana została decyzja administracyjna a 
następnie decyzja o nałożeniu kar za brak realizacji nałożonych obowiązków. Aktualnie 
prowadzone jest w tej sprawie postępowanie w prokuraturze. 
Radny Henryk Kowalski – czy ten obiekt będzie zabezpieczony? 
P.Anioł wyjaśnił, że po zakończeniu postępowania prokuratorskiego będzie mógł zająć 
stanowisko w tej sprawie. 
Radny Józef Waszkiewicz  - na jakim etapie znajduje się realizacja wniosków, które 
skierowane zostały do PINB jakiś czas wstecz. 
Sołtys wsi Teklinów Grażyna Wąsikiewicz – z wnioskami o zabezpieczenie trzech budynków 
w Teklinowie występujemy od około trzech lat jednak do chwili obecnej brak jest ich 
realizacji. Od jednej z tych wnioskowanych nieruchomości regularnie opłacany jest podatek 
wobec czego nie byłoby problemu z ustaleniem właściciela czy spadkobiercy. 



Wobec powyższego wnioskuje o zabezpieczenie tych obiektów, które stwarzają wielkie 
niebezpieczeństwo dla mieszkańców i dzieci. 
 
W odpowiedzi P.Anioł poinformował, że w każdym omawianym przypadku wydana jest 
decyzja na konkretną osobę ale nieegzekwowana. Jako urząd nie posiadamy środków 
finansowych na zabezpieczania takich walących się budynków. Dysponujemy jedynie taśmą, 
która nie jest żadnym zabezpieczeniem.  
Ponadto wyjaśnił, że prowadzone jest postępowanie administracyjne w sprawie rozbiórki 
budynku w Teklinowie. Z uwagi na to że właściciel jest w domu dla bezdomnych nie ma 
możliwości egzekwowania zapisów decyzji bądź nałożenia kar. 
Radna Wanda Krawczyk – co jako urząd jesteście w stanie zrobić? 

− nałożyć nakaz zabezpieczenia budynku, 
− jeżeli nakaz jest niewykonalny podejmujemy procedurę postępowania w celu 

przymuszenia, 
− jeżeli poprzednie kroki są nieskuteczne pozostaje nam skierowanie wniosku do 

prokuratury. 
Radny Adam Musiał – wnioskuje, aby informację o sposobie załatwienia sprawy kierować do 
sołtysa danej miejscowości. 
W odpowiedzi PINB wyjaśnił, że tylko strona postępowania może być zawiadomiona 
pisemnie o toczącym się postępowaniu bądź jego rozstrzygnięciu, natomiast sołtys może 
uzyskać informację telefoniczną. 
 
8.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 
 
Przewodniczący informuje, że temat analizowały Komisje Rady Gminy na sowich 
posiedzeniach. Następnie zwraca się z zapytaniem czy zachodzi potrzeba złożenia 
dodatkowych wyjaśnień. Uwag i propozycji nie zgłoszono i w drodze głosowania informacja 
przyjęta została jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 
 
9.Uchwalenie stawek podatków i opłat lokalnych.  
 
Z uwagi na obecność sołtysów Przewodniczący Rady oddaje głos Skarbnikowi Gminy  w celu 
przedstawienia informację o proponowanych stawkach podatku rolnego, od nieruchomości, 
podatku od środków transportowych oraz propozycję wzorów formularzy podatkowych. 
Radny Henryk Kowalski – zgłasza propozycję, aby nie zastosować obniżenia stawki do 60zł 
przy podatku rolnym,  pozostawić stawkę  74zł. 
Następnie Przewodniczący poddaje pod głosowanie kolejno przedłożone projekty uchwał. 
Projekt uchwały  w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 

/Uchwała  Nr X/55/11 w załączeniu/ 
 

Kolejny projekt uchwały  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na 2012r.w drodze głosowania przyjęty 12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” . 

/Uchwała  Nr X/56/11 w załączeniu/ 
 

Następnie Przewodniczący zarządza głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 
stawek podatku od środków transportowych Wynik głosowania 15 głosów „za”. 

/Uchwała  Nr X/57/11 w załączeniu/ 
 



Ostatni w tym punkcie projekt uchwały dotyczy określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości.  W drodze głosownia projekt przyjęty 12 głosami „za”, przy 2 głosach 
„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

/Uchwała  Nr X/58/11 w załączeniu/ 
 
 
 

9A. Wyjaśnienia dotyczące zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu. 
 
W tym punkcie obrad o głos poprosiła Wójt Gminy. Przedstawiła kolejno zmiany do budżetu, 
które Rada podjęła w swoich uchwałach. I tak kolejno w uchwale budżetowej zapisany był 
kredyt w wysokości 182 tys.zł, na następnych sesjach w lutym br. – kredyt w kwocie 182 
tys.zł, w kwietniu 122 tys.zł, potem w czerwcu 374 tys.zł, w sierpniu 374 tys.zł, w miesiącu 
wrześniu 398 tys.zł. Dzisiaj proponujemy zaciągnąć kredyt w wysokości 350 tys.zł 
W dyskusji głos zabrali: 
Radna Joanna Zasępa – zauważyła, że wysokość kredytu ciągle narasta, tak więc trzeba było 
w ciągu roku nie rozpoczynać nowych zadań i dzisiaj nie zaciągać następnego kredytu. 
 
Skarbnik Gminy dodatkowo wyjaśniała, że jest to ostatni kredyt jaki gmina może otrzymać. 
Ponadto wartość wykonanych inwestycji wzrosła z planowanych 5 mln zł do 6 mln zł. 
 
Radny Marian Klekot – należało w ciągu roku głośno sygnalizować jak wygląda sytuacja 
finansowa gminy i nie podejmować nowych zadań. 
Przewodnicząca Rady dodała, że obecna Wójt podjęła się nowego zadania a mianowicie 
odzyskiwane podatku VAT co zaskutkowało dodatkowymi dochodami w wysokości 500 
tys.zł , które zmniejszyły kredyt na zadaniu w zakresie budowy kanalizacji w Babach. 
 
W uzupełnieniu Wójt Gminy wyjaśniła, że wszyscy Radni otrzymują zawsze materiały w 
których pokazane są dochody i  wydatki  a WPF zadania jakie będą realizowane. Do chwili 
obecnej była akceptacja Rady Gminy na takie rozwiązania. 
Radna Wanda Krawczyk – wnioskuje aby priorytetem gminy była budowa kanalizacji i tak 
należy zapisać w WPF. Wprowadzić drugi etap Jacków-Baby a następnie dalsze 
miejscowości gminy. 
Radny Roman Kołaczkowski  - czy można ten punkt przesunąć na kolejną sesję? 
W odpowiedzi Skarbnik wyjaśnia, że nie możemy odkładać spraw na kolejną sesję, ponieważ 
nie posiadamy na koncie środków finansowych na  płatności faktur. 
Radny Henryk Kowalski – zgłasza wniosek aby Wójt Gminy na bieżąco konsultowała z Radą 
propozycje zadań oraz wydatki z tym związane. 
 
10.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
Przewodniczący odczytuje projekt uchwały po czym zarządza głosowanie. Wynik głosowania 
5 głosów”za”, 6 głosów”przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się” 
Podczas głosowania na sali obecnych 14 radnych / nie obecna Radna Barbara Blukacz/ 

/projekt uchwały w załączeniu/ 
 

11.Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2011r. 
 
Skarbnik wyjaśnia, że w ostatnich dniach otrzymaliśmy decyzję od Wojewody Śląskiego o 
przyznaniu środków finansowych w kwocie 3.705zł na wyprawkę szkolną. W związku z 



czym kwotę tą wprowadzamy do budżetu i przekazujemy do GZO. Kolejna zmiana to taka, że 
wykonany został projekt remontu pomieszczeń w budynku remizy OSP w Widzowie i z 
uwagi na to, że zadanie to zostało zgłoszone do funduszy unijnych traktujemy je jako zadanie 
inwestycyjne. Zadanie to będzie realizowane pod warunkiem otrzymania dofinansowania. 
 
 
W wyniku głosowania przedłożony  projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie tj. 14 
głosami „za” 
 

/Uchwała  Nr X/59/11 w załączeniu/ 
 
12.Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna na lata 
2011-2014. 
 
Skarbnik wyjaśnia, że zmiany prognozy finansowej będą polegały na dostosowaniu danych 
dotyczących bieżącego roku do zmian uchwały budżetowej. Ponadto w miarę możliwości 
dostosujemy dane na rok 2012 do przygotowanego projektu budżetu. 
Zmiany w przedsięwzięciach: 

− przesunięcie zadania w zakresie  budowy sceny w Widzowie, 
− przesunięcie finansowania modernizacji oświetlenia na lata następne, 
− przesunięcie finansowania budowy sali gimnastycznej w Widzowie na lata następne, 
− zmiana wartości zadania Budowa świetlicy w Teklinowie na kwoty wynikające z 

przetargu, 
− wprowadzenie do przedsięwzięć remontu na cele kulturalno-społeczne pomieszczeń w 

remizie strażackiej w Widzowie, 
− budowa oświetlenia ulicznego, 
− remont placu przycmentarnego, 
− zadanie e-region. 

W dyskusji głos zabrali: 
Radny Roman Kołaczkowski – zgłasza wniosek aby z WPF usunąć zadanie dotyczące 
budowy sali gimnastycznej w Widzowie a w zamian wprowadzić jako priorytet dalszą  
budowę kanalizacji. 
Radna Wiesława Domagała – dodać do WPF również budowę oświetlenia, tam gdzie projekty 
tracą ważność. 
Wójt Gminy dodała, że na każdej sesji Rady Gminy możemy dokonywać zmian w WPF w 
zależności od potrzeb jakie w danym momencie zachodzą.  
Skarbnik Gminy proponuje, aby Rada przyjęła przedstawione zmiany do WPF a ewentualne 
zmiany wprowadzić do projektu budżetu. 
Radny Kołaczkowski wnioskuje, aby wprowadzić proponowane zmiany. 
Wobec powyższego Wójt wyjaśnia, że Skarbnik musi ponownie  zmienić WPF i niezbędna 
będzie dłuższa  przerwa w obradach. 
Po burzliwej dyskusji Przewodnicząca odczytuje przygotowany projekt uchwały i zarządza 
głosowanie. 
Wynik głosowania : 6 głosów „za”, 7 głosów „przeciw” i 1 „głos wstrzymujący się” 
 

/projekt uchwały w załączeniu/ 
 

13.Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady P.Anna Kosela przedstawiła analizę oświadczeń 
majątkowych. / w załączeniu/ 



 
14.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedzi na wnioski udzieliła Wójt Gminy P.Jadwiga Zawadzka oraz Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa P.Zbigniew Zasępa. 
Odpowiadając na wnioski w sprawie oznakowania dróg w Łęgu i Szczepocicach oraz 
dokończenia prac na wymienionym odcinku drogi  Wójt Gminy poinformowała, że wnioski 
zostaną przekazane zgodnie z właściwości. 
W sprawie zapisywania imiennego wyników głosowania w protokole z obrad sesji 
przeanalizujemy temat z radcą prawnym. 
Kolejny temat to nawierzchnia ul.Krótkiej w Widzowie – Wójt wyjaśniła, że z budżetu gminy 
nie wypłynęły środki finansowe na to zadanie. Koszt naprawy nawierzchni pokrył sponsor 
który zastrzegł sobie anonimowość. 
W odpowiedzi na wnioski Radnego Kołaczkowskiego w sprawie płatności za boisko ORLIK 
w Kruszynie Wójt informuje, że wykonanie budowy Orlik zgodnie z przetargiem zlecono 
firmie INWSTYCJE.PL. Część robót realizował podwykonawca tj.Firma MORIS-SPORT, 
której wypłacono kwotę 357 tys.zł za wykonane roboty. Generalny wykonawca pozwał 
Gminę do Sądu o wypłatę należności z tytułu zawartej umowy. Sąd Rejonowy wydał wyrok 
niekorzystny dla Gminy, po którym złożona została apelacja. Do chwili obecnej brak 
rozstrzygnięcia w sprawie. 
P.Zbigniew Zasępa  

− sprawa załączania się oświetlenia w Łęgu została już zgłoszona, 
− uporządkowanie drogi w kierunku posesji Pana Dolniaka – właściciel nieruchomości 

zobowiązał się do uporządkowania terenu, 
− zawarte zostały umowy na zimowe utrzymanie dróg jak w poprzednich latach tj. z 

P.Mindą i P.Strycharskim, jednostki OSP będą prowadziły akcję odśnieżania i 
aktualnie poszukujemy firmy,  która likwidowała będzie gołoledź. 

− w sprawie bobrów - właściciel nieruchomości na której wyrządziły szkody może 
kierować wniosek do Dyrektora Regionalnej Ochrony Środowiska. Bobry są 
zwierzętami chronionymi  w związku z czym można likwidować tylko tamy 
zbudowane przez nie, 

− przy budowie boiska przyszkolnego w Lgocie Małej Zakład Energetyczny usunął 
konary drzew które kolidowały podczas realizacji zadania, dlatego też gałęzie drzew 
przy przedszkolu nie zostały usunięte, 

− sprawa drożności rowów jest bardzo istotną sprawą, ale nie jesteśmy w stanie tego 
monitorować na bieżąco z uwagi na brak pracowników gospodarczych. 
 

15.Informacje bieżące i wolne wnioski. 
 
Radny Kowalski – proponuje przeanalizować sprawę dotyczącą możliwości podłączenia gazu 
z sieci, która aktualnie jest układana w Kruszynie. 
 
16.Zamknięcie obrad X  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 
obrady X Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Protokół sporządziła: 
Grażyna Olczyk 


